



- Stand function
- Soft touch stylus tip
- Soft-Touch-Stiftspitze
- Antireflective
- Antireflekierend

For/Für: TABLET PC – up to / bis: 17.8 cm (7")



Screen protector
+
Stylus pen
+
Eingabestift

3 in 1
Aktion

"Strap"
Tablet Set

hama
THE SMART SOLUTION

126734
00

hama

126734
00

- ✓ Stand function for easy positioning of the device
Standfunktion für die bequeme Positionierung des Gerätes in zwei Stufen
- ✓ Soft touch stylus tip for convenient operation and ease of use
Soft-Touch-Stiftspitze für besonders exakten Bedienkomfort
- ✓ With clip for easy attachment to a backpack, shirt pocket, pair of trousers, etc.
Mit Clip zum einfachen Befestigen an Rucksack, Hemdtasche, Hose oder ähnlichem



Bag inclusive Stylus and Screen protector
Tasche inklusive Eingabestift und Displayschutzfolie

GB Set for Tablets up to 17.8 cm (7"), 3 parts
Comprises useful accessories for protection and easy operation of tablet PCs; 3-part starter kit consisting of a bag, a stylus and a screen protector for all tablets up to 17.8 cm (7") :

Bag: Elegant, slim design; tough material; reinforced rubber bands for an optimal hold; loop e.g. for the input pen

Stylus: Input pen for easy and gentle operation of a capacitive touch display; prevents fingerprints on the display

Screen protector: Premium screen protector for displays of tablet PCs, protects from fingerprints, dust and scratches; including detailed online instructions (link) for easily cutting the screen protector to size; universal fit (up to a display size of 20 x 12.5 cm cm); easy to apply without air bubbles

Made in China

D Set für Tablet PC bis 17,8 cm (7"), 3-teilig
Alles für den Schutz und zur leichten Bedienung von Tablet-PCs; 3-teiliges Starter-Set bestehend aus Tasche, Eingabestift und Displayschutzfolie für alle Tablets bis 17,8 cm (7") :

Tasche: elegantes, schlankes Design; robustes Material; verstärkte Gummibänder für optimalen Halt; Stiftschlaufe z.B. für den Eingabestift

Eingabestift: Eingabestift für eine leichte und schonende Bedienung eines kapazitiven Touch-Displays; verhindert Fingerabdrücke auf dem Display

Displayschutzfolie: Premium-Schutzfolie für Displays von Tablet-PCs zum Schutz vor Fingerabdrücken, Staub und Kratzern; zum selbständigen Zuschneiden inkl. ausführlicher und verständlicher Online-Videoanleitung (Link); universelle Passform (bis zu einer Displaygröße von 20 x 12,5 cm cm); einfach anzubringen, blasenfreie Montage

Made in China

F Kit d'accessoires pour tablette de 17,8 cm (7") max., 3 pièces
Étui portefeuille, stylet, film de protection écran.

E Set para Tablet PC hasta 17,8 cm (7"), 3 piezas
Carpeta, lápiz táctil y lámina protectora para la pantalla.

Hama Technics S.L., Carrer 27 del 82, nº 71-79, Consorcio de la Zona Franca, 08040 Barcelona
Garantia según RD Legislativo 1/2007; Fabricado en China

RUS Набор для планшетных ПК до 17,8 см (7"), 3 предмета
Чехол , стило, защитная пленка для дисплея.

Производитель: Хамма 86652 Монхейм, Дрезднер штрассе, 9 Германия; Сделано в Китае

I Set per tablet fino a 17,8 cm (7"), 3 pezzi
Custodia, stilo e pellicola protettiva per il display.

Fabbricato in Cina

NL Set voor tablets t/m 17,8 cm (7"), 3-delig
Portfollio, invoerpen en display-beschermfolie.

GR Σετ για tablet έως 17,8 cm (7"), 3 τμχ.
Χαρτοφύλακας, γραφίδα ηλεκτρολόγησης και προστατευτική μεμβράνη οθόνης.

Χαίρο κατασκευής Κίνα

PL Zestaw do tabletów do maks. 17,8 cm (7"), 3-częściowy

Etui typu portfolio, rysik, folia ochronna na ekran.
Dystrybutor: Hama Polska Sp. z o.o., Robakowo, ul. Poznańska 5, 62-023 Gądk, www.hama.pl

H Készlet max. 17,8 cm-es (7") táblagépekhez, 3 részes
Portfólió védőborító, beviteli toll és kijelzővédő fólia.

Forgalmazza: Hama Kft., 1181 Budapest, Zádor u. 18., Származási Hely: Kína

CZ Sada pro tablety do 17,8 cm (7"), 3-dílná
Obal, dotykové pero a ochranná fólie displeje.

Dovozce: Hama spol. s r.o., Kširova 150, 619 00 Brno

SK Sada pre tablety do 17,8 cm (7"), 3 dielna
Obal, dotykové pero a fólia na ochranu displeja.

Dovozca: Hama Slovakia spol. s r.o., Bratislavská 87, 902 01 Pezom

P Conjunto para tablets até 17,8 cm (7"), 3 unidades
Portfollio, caneta e película de proteção do visor.

Companhia Hama Portugal, Lda., Av. do Forte 4-4A, Fracção G, 2790-071 Carnaxide, Fabricado na China

TR 17,8 cm'e (7") kadar tabletler için, 3 parçalı
Portfolyo, veri giriş kalemi ve ekran koruma folyosu.

Üreticiji yer Çin

RO Set pentru tablete până la 17,8 cm (7"), 3 componente

Portfolio, creion digital și folie de protecție pentru display.

Hama Distr. Romania SRL, str.Cedriilor 7, sect.5, Bucuresti, office.ro@hama.com; Fabricat in China

S Set for tablets up to 17,8 cm (7"), 3 delar
Fodral för Surfplatt, peppenna, displayskyddsfolie.

FIN Sarja tableteille kokoon 17,8 cm (7") saakka, 3-osainen

Tablet PC suojakotelo, syöttökynä ja näyttön suoja kalvo.

GB Hama GmbH & Co KG and the manufacturer/distributor of the pictured devices/products have not entered into any agreement whatsoever and no business relationship of any kind exists between them.

Hama has not agreed to any licences with the other company. The same applies to other companies and subsidiaries that own any of the brands pictured. All devices, systems and illustrations are pictured solely to provide the customer with clear information about the use and purpose of the accessory product, its compatibility with other devices and its most important features. All brands, names and products and design elements pictured in whole or in part including screenshots are the property of their respective owners.

D Zwischen der Hama GmbH & Co KG und dem Hersteller/Vertreiber der abgebildeten Geräte/Produkte besteht keinerlei Übereinkommen noch irgendeine Unternehmensverbindung. Lizenzen wurden zwischen Hama und der entsprechenden Firma nicht vereinbart. Entsprechendes gilt gegenüber anderen Unternehmen oder Tochtergesellschaften, die Eigentümer einer der abgebildeten Marke sind.

Alle Geräte, Anlagen oder Illustrationen sind ausschließlich aus dem Grund abgebildet, um den Endkunden eindeutig über die Verwendung und die Bestimmung des Zubehör-Produktes sowie dessen Kompatibilität mit anderen Geräten, als auch über dessen wesentliche Eigenschaften zu informieren. Alle Marken, Namen und abgebildeten Produkte und Gestaltungselemente gesamt oder im Detail einschließlich der Abbildungen auf Displays stehen im Eigentum der jeweiligen Unternehmen.



Compatible:
Mounting instruction for screen protector
Montageanleitung für Displayschutzfolie

Inside dimension / Innenmaß:
20 x 12,4 x 1 cm
Material: Polyester

Depicted accessories not included
Abgebildetes Zubehör nicht enthalten

Hama GmbH & Co KG
86652 Monheim/Germany
www.hama.com



hama
THE SMART SOLUTION